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Art: Styrelsemöte nr 11 /2015 
 
Tid: 2015-11-30  kl. 18.30 
 
Plats: Cafeterian ÖOR 
 
Närvarande: Bo Hallnäs 
 Roger Olofsson 
 Carina Ödmark 
 Bitte Kyrk-Hedqvist 
 Victoria Asplund 
 Ulrika Sedin 
 Hans Norling 
 Johan Hellström 
 Julia Westlund, U-sek 
 Hanna Öberg, U-sek 
 Pernilla Larsson, T-sek 

Camilla Granberg, adj 
Frånvarande:  Lisbeth Pettersson 

 
Fördelas: Närvarande + de som ej är med på mötet 
  
1 Mötets öppnande 
 
2 Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
 Bo Hallnäs valdes till ordförande 
 Ulrika Sedin valdes till sekreterare 
 Bitte Hedqvist valdes till justerare 
 
3 Anmälan av övriga frågor 

 Träffa T-sek 

 Underlag till årsmötet 

 Solänget 

 Traktor 
 
4 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen godkändes med tillägg av punkterna under 3. 
 
5 Föregående protokoll 
 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
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6 Rapporter 

 
6.1 Verksamhetsrapport 

  
                                      Ekonomi 
                                      Ekonomin i balans, dock sämre försäljning i cafeterian och höga 

veterinärkostnader. 
 
                                          Häststatus 
 

Jessica har skickats tillbaka 
 

Anläggning 
Inget särskilt att notera 
 
Ridskolan 
Det blir färre kurser över julen än planerat pga häststatus 

 
            Personal 

  Inget särskilt att notera 
      
 6.2 T-sek  
 Det blir ingen Ryttargala i år.  
 
 6.3 U-sek 
 Luciashowen har 80-tals tema. 
 U-Sek planerar att köpa jackor. 
  
 6.4 Häst före alkohol 
 Projektet är vilande då Pernilla inte har möjlighet att driva det 
  
 6.5 Planerade projekt 
 Inget särskilt att notera 
 
7 Fonder och bidrag 
 Avslag på bidragsansökan till Övikshem 
 
8 Övriga frågor 
  

Träffa T-sek 
 Beslut att styrelserna träffas 2 ggr/år 
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 Underlag till årsmötet 
 Budget skickas till ordförande innan årsmötet. Bosse tar kontakt med 

Annika Lind ang att vara sekreterare och ordnar ordförande till mötet. 
 
 Solänget 
 Roger har haft möte med Ivan ang hagmark. Det kan finnas intresse att 

sälja.  
 
 Traktor 
 Befintlig traktor måste repareras. Hans och Roger tittar på detta. 
  
9 Nästa möte 

Nästa möte 21 februari  kl 18.30, cafeterian ÖOR. 
 
 
10 Mötets avslutning 
                                      Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet. 
 
  
 
 
 Vid protokollet:    Justeras:    
  
 
  
 Ulrika Sedin    Bitte Hedqvist   
   
 
 
        
 

 


